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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló
2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabály i
rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 .) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok benyújtani a Kormány tagjainak feladat- és hatásköréről szóló 152/2014 . (VI. 6 .)
Korm. rendelet 48.* 1 ., 5., és 13 . pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán
Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető miniszterfez.

„Befogyasztott un/ás pénzek ?
A szociális területen milyen programokat, fejlesztéseket érint a Bizottság döntése? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Európai Bizottság egy március 231 keltezés ű dokumentummal felfüggesztette a Társadalm i
infrastruktúra Operatív Programnak (TIOP) nyújtott id őközi kifizetéseket, amiket az Európai
Regionális Fejlesztési Alapból folyósított Magyarországnak az EU .
A TIOP-ból olyan dolgokat támogattak, mint az oktatás-képzés, az egészségügyi ellátás vagy a
munkaerő-piaci és szociális szolgáltatások infrastruktúrájának fejlesztése Budapest és Pest megy e
kivételével az egész országban .
Brüsszel még mindig rengeteg pénzt tart vissza a 2007-21113-as fejlesztési id őszakból, a telje s
összeg 10 százalékát nem utalták el Magyarországra, mert különböző problémákat találtak a magyar
pályázatokkal . A most felfüggesztett TIOP mellett még KEOP és a TAMOP operatív programokka l
és az útépítési pályázatokkal van baja a bizottságnak .
Egyes sajtóinfonnáeíók szerint a Bizottságnak nem csak egyes részletekkel, hanem a pályázato k
irányítási és ellenőrzési rendszerével is problémája volt, a befagyasztás 37,5 vagy 67 .6 milliárd
forintnyi EU-s támogatást érinthet .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :
• A szociális területen milyen programokat, fejlesztéseket érint a Bizottság döntése ?
• Pontosan mekkora összegű forrásoktól eshet el igy a szociális terület ?
• Milyen problémákat találtak a magyar pályázatoknál ?

Várom megtisztelő válaszát !
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